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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 15. 05. 2025 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 

Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 25. zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, hlavnú kontrolórku, pána 

náčelníka mestskej polície, riaditeľov príspevkových organizácií, konateľov obchodných 

spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a všetkých prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 9, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová, pán poslanec 

Bolaček a pán poslanec Bischof. Za overovateľov zápisnice menujem poslancov Deménya a 

pána poslanca Balázsa.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania a oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 27. 03. 2025 bolo vyhotovené 

a overovateľmi podpísané. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke to je  najprv sa hlasuje o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej tabuli 

a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol zverejnený a ktorý 

vám bol zaslaný. Nech sa páči. Spadol nám systém. Trošku ešte trpezlivosti. Už nám to ide. 

Ďakujeme pekne. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu programu rokovania? Nikto. Takže ideme ďalej.  

 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení poslanci. 

K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať najdlhšie 5 

minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, ak sa na tom 

uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2. bode Otázky a podnety občanom, občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je 

predmetom rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených 

prípadoch môže byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po 
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otvorení zasadnutia MZ a trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit 

predĺžený ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1999 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nemáme tu žiadneho občana 

takže zase je trošku pozitívnejšie. Ako myslím začiatok je pozitívnejší.  

 

A môžeme prejsť k bodu č. 3, kde nasledujú Interpelácie poslancov 

Nech sa páči páni poslanci. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prajem príjemný deň všetkým. Otázka, ktorú už kolega, kolega asi pozná. Chcel by som sa 

opýtať ako pokračuje Šafárikova ulica. Ideme do sezóny, veľký pohyb tam nevidno. V akom 

sme stave prosím vás. Veľa občanov sa ma to pýta. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak môžem odpovedať. Stále prízvukujeme, že prečo ako, prečo 2 roky to trvalo. My sme to 

už na viacerých zastupiteľstvách vraveli, že problém bol to, že sme mali na rezervnom fonde 

peniaze, ktoré vlastne, keď štát urobil kroky, že nám znížili tie peniaze, podielové dane, tak 

sme museli ten rezervný fond minúť na chod samosprávy, a preto sme nemohli už minulý rok 

opraviť tú, túto cestu aj chodník. Medzitým mal som rok na to, aby som zohnal peniaze. 

Podarilo sa zohnať peniaze. Celý projekt musel byť prerobený lebo, keď nejde to z vlastných 

zdrojov, ale sú to viazané peniaze z európskych fondov, tak sú tam určité podmienky k tomu, 

aby sme ich mohli čerpať. Tak sme museli prerobiť aj projekt a celkovo len toto bolo to 

zdržanie. Tie peniaze máme a momentálne sme v štádiu, keď sa pripravuje VO. Do dajakých 

10-tich dní malo by byť vyhlásené VO. Ešte, lebo som dakde začul jak šumy ohľadom VO. Zas 

len toľko chcem, aby to bolo smerované. Ja mám len takú možnosť pri VO, keď dakto povie, 

že nie je korektné VO. Viem to podmieniť tým, že by sa mohli tam zúčastniť silné nadnárodné 

firmy, ktoré majú históriu a ktoré viem, že aj o 5 rokov budú tu, aby sme nedopadli tak, ako 

s námestím, že nám povypadávali všetky kocky a my nemáme vinníka. Vieme vinníka, ale 

vinník nám už nepríde odstrániť tieto nedostatky. Takže chcem, aby minimálne firma, ktorá má 

vo VO bolo popísané, ktorá má vybavenie, ktorá má finišer, môžu si to aj prenajať a ktorá má 

aj finančné zabezpečenie, že vedia, je to malá suma 600 tisíc, do 500 tisíc takže to veľa firiem 

vie jak sa volá. Len aby bola tá garancia, že keď niekto nám ju opraví tak ešte tá firma, aby bola 

exis..., existovala aj o 5 rokov. Keby náhodou do tých 5-tich rokov, keď bude garancia, aby 

sme sa mohli obrátiť, že nehnevajte sa poďte opraviť obrubník, lebo obrubník praskol, alebo 

obrubník vypadol zo svojho miesta, alebo je asfalt je dajaký vypuklý. Takže len na toto. Ide do 
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vestníka, ide do veľkého vestníka. Celoslovensky sa môžu pripra... môžu sa prihlásiť všetky 

firmy. Takže toto sme pripravili a do 10-tich dní by malo byť VO už spustené. Takže sa môžu 

všetky firmy. Kompletne. Úplne kompletne celý projekt. Aj chodník, aj cesta je tam podľa mňa, 

nie podľa mňa je tam aj dažďová kanalizácia a sú tam všetky siete. Zas sa to bude musieť 

rozdeliť na viaceré celky. Sú tam plynári, sú tam VSE hej, lebo do tých budov majú siete 

zabudované, takže bude to komp..., budú musieť tak kontabilne spolupracovať. Tak, ako na tej 

ľavej strane tak budú všetci títo sietiari pracovať spolu, aby to už potom všetko, čo je pod 

cestou, aby sme konečne mali všetko nové aby sme nemuseli tak sa trápiť nad tým, že sme dali 

niekde už asfaltový povrch a už sme videli, že vykopali novú ryhu. Tu viď ešte, ešte KSK 

opravil túto celú Šafárikovu a vidíte, že teraz menia len plynové potrubie, takže tú celú 

Šafárikovu rozkopali a pritom mohlo pred ôsmymi rokmi mohol byť tam ten asfaltový povrch 

menený. Hej? Takže toto sú tie nadčasové veci, že poďme najprv všetko, čo je pod cestou 

vymeniť, aby nás nečakalo prekvapenie, že budú musieť vodári alebo plynári, alebo ostatní 

sietiari niečo rozkopávať. Aby už nám ten chodník a cesta vydržal čo najdlhšie. Aby neboli tam 

pláty hej. Lebo to potom... Termín samozrejme som povedal, že do konca roka to bude urobené, 

lebo odstúpim, keď to nebude. Takže aj tie peniaze som zohnal, aj tlačím. Aj na projektantov 

som tlačil, na zástupcu som tlačil, na všetkých som tlačil. Tak sa vám ospravedlňujem. Hej. 

Takže urobíme to. Budeme chcieť to minimálne do októbra, aby už do októbra tá cesta 

a chodník bol. Je to pripravené na to, aby už, už to už slúžilo. Takže už budeme mať konečne. 

Môžem povedať, že ešte popri tom sa nám podarilo ďalších 100 tisíc zohnať na ulicu 

Krásnohorskú. Tí, čo chodia od Tesca na námestie. Takže, aj momentálne, aj tam je VO 

otvorené, už vyhlásené. Takže získali sme cez MAS-ku 100 tisíc euro. Takže aj tam ten priestor 

chceme vynoviť, aby ten chodník od Tesca po námestie. Takže máme ďalšiu fázu toho nášho 

centra bude vynovené ešte tento rok. Tam máme termín asi do septembra, keď dobre viem. 

Takže aj tam chceme, aj toto bude opravené. A potom budeme zas hľadať iné zdroje, lebo ten 

projekt je dosť veľký. Možno mnohí občania nášho mesta nevedia, ale sú tam ešte. Tí, čo chodia 

na zmrzlinu tak určite vedia, pred krámikmi je tam tak isto starý chodník. Takže aj toto by malo 

potom časom prejsť cez rekonštrukciu. A nehovoriac o tom parkovisku, ktoré vlastne ešte delí, 

delí cestu a delí východnú a južnú, južnú časť. Hej máme ešte parkovisko. Tam je pre 

Orindžom, čo je. Aj toto by malo ísť, ale to je dosť veľká, si myslím, finančná záťaž. Takže 

okolo 500, 600 tisíc aj tam budeme musieť zohnať do budúcnosti. Ale ideme postupne hej. 

Krok po kroku. V každej oblasti ideme krok po kroku. Dačo stade urobíme. Ďakujem pekne. 

Pán zástupca možno ešte drobnosti má. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Dobrý deň všetkým prajem. Ešte jedna malá drobnosť. Samozrejme ruka v ruke s tým, ako sa 

pripravuje VO tak sú aj ďalšie legislatívne kroky pripravované. Konkrétne to, čo som už na 

predchádzajúcich zastupiteľstvách avizoval. Stavebný úrad tak isto musí povoliť zmenu stavby 

pred jej dokončením. Tu je už verejnou vyhláškou vyhlásené vlastne pojednávanie. Čiže vlastne 

aj tie legislatívne veci, tie papierovačky sa vybavujú spolu s tým, čo sa týka všetkých povolení. 

Takže áno beží to súbežne. Aj obstarávanie aj povoľovačky, ktoré sú nevyhnutné k tomu, aby 

ten projekt mohol byť úspešný. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem pekne. Prajem všetkým dobrý deň. Ja mám také 2 otázky, alebo 2 prosby. Chcem sa 

len spýtať. Ja som na minulom zastupiteľstve dal tú otázku ohľadom Lipovej ulice to 

spomaľovanie, či ako je to tam riešené s tou, s tou dopravou. Či je to vôbec možné tam to nejako 
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zasiahnuť v tom, aby naozaj tie autá tam nechodili tak rýchlo. A moja druhá prosba je prosím. 

Teraz je to obdobie, keď rodiny s deťmi chodia na zmrzlinu na to námestie. Bol som tam teraz 

2 krát po sebe a poobede je tam proste dosť veľký ako keby  neporiadok. Či nedá sa nejako 

vyriešiť tá situácia, že by služby poobede to len skontrolovali. Jedná sa mi o to, že sú tam plné 

koše porozhadzované. Keď zafúka vietor tak vlastne z tých košov vychádzajú tie odpadky. Deti 

sa tam hrajú a no nevyzerá to tam veľmi pekne. Vieme, že aká je tam situácia na tom námestí. 

Len či nevieme v tomto období, keď na tú zmrzlinu tie rodiny s deťmi chodia, či sa nevieme na 

to nejako pozrieť prosím. Ďakujem veľmi pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Sú 2 možnosti si myslím. Že ešte tam doložíme koše, aby vlastne, lebo predsa aby tam áut 

nechodilo a zbytočne by sme tak isto aj ten smog nešírili. Lebo predsa len keď sú tam deti, aby 

prišlo dajaké auto. Tak vieme, si myslím, potom rozšíriť aj koše. Lebo keď sú plné, tak poznáme 

ľudí, že ešte na tú kôpku položia ďalšiu kôpku a buď to spadne alebo nespadne. Ale, keď tam 

bude mať ešte ďalší kôš, tak si myslím, že budeme vedieť to vyriešiť. Jak býva tam aj pán 

poslanec, takže vidím, že kýva hlavou, takže je to možné takže.  Nech sa páči ešte s faktickou 

pán Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem. A ešte som chcel povedať, že tie koše vlastne, ako sú tam navrchu tie ohorky vlastne 

reálne, ako keby zahasia, tak tie sa nečistia. A je to v takom stave, že to je vlastne pôsobí to na 

vrchu a nevyzerá to proste dobre. Že, keď pôjdu tie služby nejaké na to námestie, aby len trošku 

na to dozreli. Ja viem, že je to taká situácia, len predsa len to vnímam ako tí ľudia tam hovoria, 

keď tam sedia na tých lavičkách a je to taká situácia, že som si povedal, že radšej to spomeniem 

a dám vedieť. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne za upozornenie. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujeme za podnet. Určite to preberieme, aj s odpadovými službami, aj s malými obecnými 

službami, aby sa to zlepšilo. Túto situáciu sme aj v minulých rokoch, v minulých obdobiach 

vlastne konzultovali nie len s nimi, ale dokonca aj s prevádzkami, ktoré sú na námestí, kde 

mnohokrát sa cez víkend vykladali nejaké odpady ku tým košom. Aby to robili v takých časoch, 

aby hneď na to nadväzne vedeli odpadové služby to odstrániť. Lebo oni tiež nepracujú 24 hodín 

denne. Ako to by bolo asi neudržateľné. Takže musíme komunikovať aj s tými prevádzkami. 

To je jedna vec. A odpoveď na tú Lipovú ulicu. Tam budem to konzultovať s tým dopravným 

inšpektorom z policajného zboru. Akonáhle budem mať informáciu či je to vôbec možné. 

Najlepšie je dopredu odkonzultovať to. Takže budem s ním hovoriť na túto tému a keď budem 

mať výsledok tak ti dám vedieť.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Pán poslanec Demény nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Príjemný dobrý deň prajem všetkým. No ja si tiež vymením oči. No. Na komisii ochrany 

verejného poriadku, ktorá sa uskutočnila 28. apríla k danej téme sme sa zhodli, že MZ 
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odporúčame schváliť predložený materiál, ale s nasledovnými zmenami. A to zmeny v § č. 5 

ods. 2 písmenká j), l) a m) vzdialenosť.... Hi, pardon. Odpadnete. Ja som už pri VZN-ku.  

 

p. primátor Michal Domik 

Si nedočkavý. Hej po 50-tke pán poslanec si už nedočkavý. Začínaš byť. U dakoho sa to rýchlo 

mení. Stačí 1 deň po narodeninách a už sa, už sa meníš. Už si nedočkavý už všetko rýchlo chceš, 

lebo uteká čas. Dobre. Takže pán poslanec to dá v ďalšom, v ďalších bodoch alebo v ďalšom 

bode, keď bude ten pravý čas. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prosím 

hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0 poslancov, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Ďalej nasleduje bod č. 5, ktorým je Všeobecne záväzné nariadenie mesta o ochrane verejného 

poriadku – návrh na zmeny a doplnenie 

Nech sa páči pán poslanec. Teraz je tvoja chvíľa. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Hej? Tak ďakujem ešte raz. Sa ospravedlňujem. Včera som to neprehnal. Nepil som nič. No tak 

ešte raz. Na komisii ochrany verejného poriadku odporúča MZ schváliť predložený materiál 

s nasledovnými zmenami. A to zmeny v § 5 písmenká 2, j), l) a m) vzdialenosť z 50 m na 20. 

Potom v § 5 ods. 2 písmenká j) a k) vypustiť parkoviská a potom ešte nezriadiť fajčiarsky 

priestor na nádvorí radnice. Ďakujem veľmi pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána poslanca 

Deménya o pozmeňujúci návrh. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Tak môj pozmeňujúci návrh. Komisia na ochranu verejného poriadku odporúča MZ schváliť 

predložený materiál s nasledovnými zmenami. Zmeniť v  § 5 ods. 2 písmená j), l) a m) 

vzdialenosť z 50 m na 20 m. Potom v § 5 ods. 2 písmená j) a k) vypustiť parkoviská a ešte 

nezriadiť fajčiarsky priestor na nádvorí radnice. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny a doplnenie Všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Rožňava o ochrane verejného poriadku. Prosím hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Ďalej nasleduje bod č. 6, ktorým je Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských 

zariadení a príspevkových organizácií k 31. 12. 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Komisia podnikateľská, finančná a správy mestského majetku odporúča MZ schváliť celoročné 

hospodárenie mesta Rožňava za rok 2024 bez výhrad podľa uznesenia na str. 2. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Áno. Nech sa páči aj pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem za slovo. Zdravím všetkých prítomných. Dobrý deň prajem. Ja by som sa tiež pripojila 

so svojím stanoviskom k záverečnému účtu a odporúčam MZ uzatvoriť prerokovanie návrhu 

záverečného účtu mesta Rožňava za rok 2024 s výrokom celoročné hospodárenie schvaľujem 

bez výhrad. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne pani hlavná kontrolórka. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. 

Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Ďalej nasleduje bod č. 7, ktorým je Návrh na schválenie 2. zmeny rozpočtu mesta vrátane 

zmeny rozpočtov rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2025 

Otváram diskusiu. Prosím zapnúť diskusiu. Nikto. Pán poslanec Kuhn nech sa páči, komisia 

finančná. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Komisia finančná, podnikateľská a správy mestského majetku odporúča MZ schváliť návrh na 

schválenie 2. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových organizácií 

a príspevkových organizácií na rok 2025 podľa predloženého návrhu. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Medzitým prišiel aj pán poslanec Beke. Vítame vás. Takže sme momentálne 

10-ti. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 2. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2025. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu č. 8, ktorým je Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta 

Rožňava v roku 2025 pre športové kluby, OZ a RZ pri MŠ a ZŠ 

Pán poslanec Dávid nech sa páči. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Dobrý deň prajem. Navrhujem hlasovať podľa návrhu komisie športu. Chcel by som sa 

poďakovať zástupcom športových klubov, ktorí prišli vo veľkom počte a spoločne sme vlastne 

tento návrh vytvorili. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu 

mesta Rožňava v roku 2025 pre športové kluby, OZ a RZ pri MŠ a ZŠ podľa predloženého 

návrhu, viď prílohu č. 1,  vo výške 90 000 €. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 9 Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta 

Rožňava v roku 2025 pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie 
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Otváram diskusiu. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Vážení kolegovia, ako predseda komisie kultúry cestovného ruchu 

a regionálnej politiky sa na vás obraciam s informáciou o aktuálnom prerozdelení dotácií 

z rozpočtu mesta určených pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie na 

rok 2025. Do výzvy na predkladanie žiadostí o dotáciu a tento rok zapojilo 15 subjektov, ktoré 

predložili kvalitné projekty s celkovou požiadavkou vo výške 54 966 eur. Žiaľ z dôvodu 

limitovaných finančných zdrojov mesta sme mohli z rozpočtu vyčleniť len 28 500 eur. To 

znamená, že mnohé projekty, ktoré majú potenciál obohatiť kultúrny a spoločenský život 

v našom meste nemohli byť podporené v plnej miere alebo boli podporené len minimálne. 

Chcem, preto poprosiť vedenie mesta aj vás kolegov, ak je to možné, aby sme v rozpočte na 

rok 2026, ak bude v našej moci našli nejaké prostriedky aspoň vo výške 15 tisíc eur. Táto suma 

by nám umožnila podporiť viacero kvalitných projektov, ktoré prispievajú k rozvoju kultúry, 

posilňovaniu identity nášho mesta, aktívnemu zapájaniu verejnosti do komunitného života. Je 

dôležité si totiž uvedomiť, že výška dotácie ostáva už niekoľko rokov nezmenená a to aj napriek 

tomu, že náklady organizátorov kultúrnych a spoločenských podujatí neustále rastú. Ak 

chceme, aby Rožňava žila kultúrou a bola mestom aktívnym, tvorivým a atraktívnym pre 

všetky generácie je nevyhnutné, aby sme kultúru nebrali, len ako výdavok, ale ako investíciu 

do budúcnosti nášho mesta. A na záver mi dovoľte oznámiť, že Komisia kultúry, cestovného 

ruchu a regionálnej politiky odporúča MZ v Rožňave schváliť dotácie z rozpočtu mesta 

Rožňava na rok 2025 pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie podľa 

predloženého návrhu. Ďakujem vám za pozornosť a ďakujem nesmierne za podporu kultúry 

v našom meste. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu 

mesta Rožňava v roku 2025 pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské, sociálne organizácie podľa 

predloženého návrhu, viď tabuľku č. 1, vo výške 30 000 €. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10 Hodnotiaca správa Programu hospodárskeho rozvoja a 

sociálneho rozvoja, Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Rožňava na roky 2023 - 2027 

– vyhodnotenie plnenia za rok 2024 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Hodnotiacu správa Programu 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja, Komunitného plánu sociálnych služieb mesta 

Rožňava na roky 2023 - 2027 – vyhodnotenie plnenia za rok 2024. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu č. 11 majetko-právne záležitosti 

A v bode rokovania č. 11/1 Peter Čech, Útulná 11, Rožňava - zverejnenie zámeru predaja 

pozemku mesta 

Otváram diskusiu. S faktickou pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň prajem. Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja 

pozemku. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja predmetných pozemkov 

alebo predmetného pozemku za cenu 100 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k.  

ú. Rožňava zapísaného na LV č. 3001, časť z parc. č. KN C 1891/1 zast. plocha s výmerou 

spresnenou geometrickým plánom pre Petra Čecha bytom Útulná 11, Rožňava podľa § 9a, ods.  

5 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10, ods. 11 písm.  

a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 100 euro za m2. Všetky náklady súvisiace 

s predajom bude znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť zverejnenie zámeru predaja pozemku 

mesta na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. V druhom bode zabezpečiť vypracovanie 

geometrického plánu. Nech sa páči prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/2 Dominika Noveková, Košická 45, 048 01 Rožňava – 

zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta za cenu 

25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k. 

ú. Rožňava zapísaného na LV č. 3001, časť z parc. č. KN C 875/172 zast. plocha s výmerou 

spresnenou geometrickým plánom pre Dominiku Novekovú bytom Košická 45, Rožňava podľa 

§ 9a, ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10,  

ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 25 euro za m2. Všetky 

náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11/3 Mgr. Martin Celušňák, Liptovský Trnovec 149 - zverejnenie 

zámeru predaja pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi. 
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p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ zverejnenie zámeru predaja predmetných pozemkov. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta za cenu 

25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta v k. 

ú. Rožňava, časť z parc. č. KN E 1846/13 orná pôda zapísanej na LV č. 4743 a časť z parc. č.  

KN C 1866/249 zapísanej na LV č. 3001 s výmerou spresnenou geometrickým plánom pre Mgr. 

Martina Celušňáka bytom Liptovský Trnovec č. 149, podľa § 9a, ods. 15 písm. f) zák. č. 

138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10, ods. 11 písm. a) a h) Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 25 euro za m2. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu 11/4 Peter Parditka, Kružná 37, 049 51 Brzotín - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Vykreslenie pozemku predpokladám, že je len orientačné. Tak to vyzerá, ako keby zasahovalo 

do tých garáží a neviem to otočisko či tam je v poriadku, že tam už nebude pri tých garážach. 

Či nebude problém pri vysporiadaní pozemku. No neviem. Či to aj pod garážami sú tie pozemky 

alebo to je... Nie. Dobre.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán zástupca. Vysvetlenie. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Komisia výstavby sa bola na mieste pozrieť. Je to oplotené celé a nezasahuje to ani do garáží 

ani do, ani do otočiska. V podstate to je orientačný nákres, ale samozrejme je to zamerané 

geometrickým plánom, keďže toto je už konečné schválenie. Ale boli sme sa na mieste pozrieť 

a prístup v podstate tam veľmi nie je. Bolo to aj doteraz využívané ako záhrada. Ako súčasť 

záhrady.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn komisia finančná. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Komisia finančná odporúča MZ schváliť predaj predmetného pozemku mesta za cenu 10 475 

eur, čo je cena 25 eur za m2. A teda ešte k tomu, k tej otázke pána kolegu Balázsa. Tam to 

vychádza z toho, že, že je taká ako vizuálna nezrovnalosť medzi, medzi tými dvoma 

zakresleniami. Jedno je, jedno je vlastne neviem či letecký záber alebo, alebo teda satelitný 

snímok a druhý je potom asi, asi teda z katastrálnej mapy na tej. Ten snímok z katastrálnej mapy 

tam je to jednoznačné, že ten pozemok nezasahuje pod garáže, ale, ale na tej orto, ortomape či 
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ako sa tomu odborne hovorí tam to vyzerá ako keby zasahoval. Ale myslím si, že je to len kvôli 

tomu, že tieto celkom nesedia tieto dve ty.... dva typy máp. Ale myslím si, že rozhodujúci je 

teda z katastra ten, ten nákres, výkres. Prosím? 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Geometrický plán. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Geometrický plán. Ďakujem za opravenie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parcela 

parc. č. KN C 875/169 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 419 m2, zapísaného na LV 3001, 

pre Petra Parditku, bytom Kružná 37, Brzotín, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. h) Zásad hospodárenia s 

majetkom mesta, za cenu 10 475 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať 

kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11/5 Reformovaná kresťanská cirkev na Slovensku – cirkevný 

zbor Rožňava, Kósu Schoppera 25, Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn komisia finančná. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta za cenu 800 eur, čo je 

jednotková cena 25 eur za m2, ak sa dobre pamätám. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

novovytvorenej parcely, parc. č. KN C 426/3 zast. plocha s výmerou 32 m2, vytvorenej z parc. 

č. KN C 426/2 zast. plocha s výmerou 174 m2 zapísanej na LV č. 3001 podľa geometrického 

plánu úradne overeného Ing. Matejom Ambružom dňa 05. 05. 2025 pod číslom G1-161/2025 

pre Reformovanú kresťanskú cirkev na Slovensku – cirkevný zbor Rožňava so sídlom Kósu 

Schoppera 25, Rožňava podľa § 9a, ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa podľa § 10, ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za 

cenu 800 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom budú znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/6 Slovenský rybársky zväz, Miestna organizácia Rožňava, 

Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, JUDr. Ladislav Csákó a manž. Ing. Alica Csákóová, 

Hviezdoslavova 366/4, Rožňava - predaj pozemku 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku novovytvorenej parcely za cenu 2 200 

euro, čo je jednotková cena 25 eur za m2. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku, novovytvorená parcela v k. ú. 

Rožňava parc. č. KN C 2038/9 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 88 m2, odčlenená od 

parc. č. KN C 2038/5 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 115 m2 zapísanej na LV 

č. 3001, podiel 3/4 pre Slovenský rybársky zväz, Miestna organizácia Rožňava, so sídlom 

Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, a podiel 1/4 pre JUDr. Ladislava Csákóa a manž. Ing. Alicu 

Csákóovú, bytom Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák.č.138/1991 

Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia 

s majetkom mesta, za cenu 2 200 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom budú znášať 

kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11/7 Tibor Šestina, Stupavská 1295/63, Malacky - predaj 

pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ predaj pozemku mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta za cenu 20 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. 

KN C 2086/88 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 28 m2, zapísaný na LV 3001, pre Tibora 

Šestinu, bytom Stupavská 1295/63, Malacky, podľa § 9a ods. 15 písm. b) zák. č. 138/1991 Zb., 

za cenu 560 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11/8 Stela Školníková a Miloslav Školník, Kósu Schoppera 27, 

Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta za cenu 3 550 eur čo je, keď 

sa dobre pamätám, ale si to overím, jednotková cena 25 eur za m2. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. 

KN C 426/2 zast. plocha s výmerou 142 m2, podľa geometrického plánu úradne overeného Ing. 

Matejom Ambružom dňa 05. 05. 2025 pod číslom G1-161/2025 pre Stelu Školníkovú a 

Miloslava Školníka obaja bytom Kósu Schoppera č. 27, Rožňava, podľa § 9a, ods. 15 písm. f) 

zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10, ods. 11 písm. a) a h) 
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Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 3 550 euro. Všetky náklady súvisiace s 

predajom budú znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11/9 Spojená škola, J. A. Komenského 5, Rožňava, - 

protokolárne vrátenie majetku zo správy 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť protokolárne vrátenie pozemkov mesta tak, ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje protokolárne vrátenie pozemkov v k. ú. Rožňava, 

zapísaných na LV 5094, parc. č. KN C 875/466 ostatná plocha s výmerou 1 306 m2, parc. č. 

KN C 875/469 ostatná plocha s výmerou 990 m2, parc. č. KN C 875/471 ostatná plocha 

s výmerou 1 429 m2 a parc. č. KN C 875/473 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 1 979 m2, 

v súhrnnej nadobúdacej hodnote 28 146,79 euro, zo správy Spojenej školy, J. A. Komenského 

5, Rožňava, s účinnosťou od 01. 06. 2025. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11/10 Informatívna správa – obchodná verejná súťaž na predaj 

prebytočného majetku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zobrať na vedomie informatívnu správu o neúspešnej 

obchodnej verejnej súťaži na predaj nehnuteľnosti. Teda budovy na ulici Čučmianskej dlhej č. 

1622/15 aj s pozemkami. A odporúča MZ zopakovať verejnú obchodnú súťaže s najnižším 

podaním vo výške 99 tisíc eur. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Chcem sa opýtať, nebol ani žiadny záujemca? Neboli nejakí ľudia, ktorí by to obhliadali? 

Dajaký vážny záujemca. Nevie vedenie mesta o ničom? 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak podľa môjho vedomia boli záujemcovia. Tak zato sme tú sumu už neznižovali nižšie, že 

aby sa mohli zúčastniť tejto súťaže, kto dá viac. Takže už sme nešli nižšie, lebo boli nejakí 

záujemcovia. Už sa pýtali. Podrobnejšie mená nebudeme spomínať. Takže vieme o tom, že boli 

záujemcovia. Zato opakujeme a nešli sme už s cenou nižšie. Lebo boli už záujemcovia. Teraz 

je na nich, že či pôjdu do tejto súťaže. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. 

Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie informatívnu správu o neúspešnej 

obchodnej verejnej súťaži na predaj nehnuteľností v k. ú. Rožňava, budovy na Ul. čučmianskej 
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dlhej č. 1622/15 v Rožňave s pozemkami a schvaľuje zopakovať obchodnú verejnú súťaž 

s najnižším podaním vo výške 99 tisíc euro. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11/11 Návrh na zrušenie uznesenia MZ č. 53/2024 zo dňa 28. 

03. 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zrušiť uznesenie MZ č. 53/2024 zo dňa 28. 03. 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave ruší uznesenie MZ č. 53/2024 zo dňa 28. 03. 2024, ktorým 

bolo schválené zverejnenie zámeru predaja podielu vo výške 1/2 k pozemku, parc. č. KN C 

2081/127 záhrada s celkovou výmerou 163 m2 zapísaného na LV č. 6613 v k. ú. Rožňava, pre 

Jána Fábiána a manž. Mgr. Máriu Fábiánovú, obaja bytom Zakarpatská č. 22 Rožňava. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11/12 Košický samosprávny kraj v zastúpení Správou ciest 

Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, 042 66 Košice - doplnenie 

uznesenia č. 221/2023 zo dňa 21. 12. 2023  

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť doplnenie uznesenia č. 221/2023 zo dňa 21. 12. 2023 

tak, ako je to uvedené v návrhu aktuálneho uznesenia. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje doplnenie uznesenia č. 221/2023 zo dňa 21. 12. 

2023, ktorým bol schválený prenájom pozemku mesta v k. ú. Rožňava, časť s výmerou 600 m2 

z parc. č. KN C 2086/227 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 1 125 m2, zapísanej na LV 

6113, pre Košický samosprávny kraj, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, v zastúpení Správou 

ciest Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, 042 66 Košice, podľa § 9aa 

ods. 2 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §4 ods. 8 

písm. c), za nájomné vo výške 1 euro na 10 rokov o ďalšie parcely parc. č. KN C 2086/220 

zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 2 169 m2 a parc. č. KN C 2086/226 zastavaná plocha a  

nádvorie s výmerou 1 821 m2, zapísaných na LV 6113. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Ďakujem pekne. Majetko-právne máme za sebou. 

 

Môžeme prejsť k bodu rokovania č. 12 Výsledky hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o. 

za rok 2024 

Pán zástupca nech sa páči. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Pán konateľ mestských lesov Bohuš Hudaček sa ospravedlnil 

z dnešného zastupiteľstva. Nevie sa zúčastniť, ale požiadal ma, že v prípade akýchkoľvek 

otázok aby som mu tlmočil tieto otázky a bude sa v čo najkratšom čase snažiť zodpovedať na 

prípadné vaše otázky. Týka sa to všetkých 3 nasledujúcich bodov. Ďakujem pekne. A ešte 

pardon, pardon. Ešte dodám ako člen dozornej rady samozrejme ďakujem veľmi pekne 

mestským lesom aj pánovi riaditeľovi za výsledky, ktoré dosahujú a dosiahli minulý rok 

mestské lesy a realistické nastavenie nového plánu na rok 2025. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne aj ja sa pripájam k vďačnosti. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Ja ešte doplním, že pán konateľ sa zúčastnil zasadnutia finančnej komisie, kde nám 

odpovedal na otázky a teda aj na základe predloženého materiálu aj na základe jeho odpovedí 

na naše otázky finančná komisia odporúča MZ vziať na vedomie výsledky hospodárenia 

Mestských lesov Rožňava s. r. o. za rok 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Výsledky hospodárenia Mestských lesov 

Rožňava s.r.o.  za rok 2024. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13 Návrh prerozdelenia zisku Mestských lesov Rožňava s.r.o. za 

rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť prerozdelenie zisku spoločnosti tak ako to navrhla 

dozorná rada a valné zhromaždenie a ako je to teda uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Návrh prerozdelenia zisku Mestských lesov 

Rožňava s.r.o. za rok 2024. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 14 Plán hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o. na rok 

2025 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť plán hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o. na 

rok 2025. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Plán hospodárenia Mestských lesov Rožňava 

s.r.o. na rok 2025. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 15 Vyhodnotenie činnosti a hospodárenia Mestského televízneho 

štúdia s.r.o. Rožňava  

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zobrať na vedomie vyhodnotenie činnosti a hospodárenia 

Mestského televízneho štúdia s.r.o. za rok 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Vyhodnotenie činnosti a hospodárenia 

Mestského televízneho štúdia s.r.o. Rožňava za rok 2024. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu č. 16. Sú to materiály pani hlavnej kontrolórky mesta. 

A prejdeme k bodu rokovania č. 16/1  

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo pán primátor. Vážené MZ predkladám vám správu z dodržiavania 

zákona č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách a internej smernice v kontrolovanom subjekte 

mesto Rožňava, mestský úrad. Správu ste mali možnosť si v dostatočnom časovom predstihu 

si prečítať. Išlo o kontrolované obdobie roky 2023-24. určite ste si všimli, že nejaké menšie 

nedostatky tam zistené boli a to je uvedené v odporúčaniach číslo 1 – 4. V priebehu kontroly 

nedostatky, ktoré sa dali odstrániť sa odstránili a tie ktoré nie, tak vlastne sa prijme opatrenia 

do budúcna aby sa nevyskytovali. Nech sa páči, ak máte nejaké otázky. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly dodržiavania zákona č. 

230...283/2002 Z. z. o cestovných náhradách a internej smernice v kontrolovanom subjekte 

Mesto Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 16/2 

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Áno. Ďakujem pekne. Pokračujem v predložení správy z prevodu nehnuteľného majetku mesta 

Rožňava za rok 2023 – 24. Kontrola bola vykonaná na základe schváleného plánu kontrolnej 

činnosti na prvý polrok roku 2025. Ide o taký rozsiahlejší materiál. Aspoň vidíte, že koľko 

nehnuteľností sa predávalo, prenajímalo za tieto 2 roky. Napriek tomu chcem poďakovať 
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odboru právnemu a správy majetku, že nedostatky neboli zistené. Takže bola vypracovaná 

správa bez zistenia nedostatkov. Všetko. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pripájam sa podobne. Myslím, že aj zástupca, všetci k vďačnosti. Otváram 

diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly prevodu nehnuteľného 

majetku mesta Rožňava za roky 2023-2024. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 16/3 

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Áno. V zmysle § 18 f odsek 1 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov predkladám MZ na schválenie návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky mesta a útvaru hlavnej kontrolórky na II. polrok roku 2025. Tento návrh bol 

zverejnený na webovom sídle a na úradnej tabuli v zákonom určenej lehote najneskôr 15 dní 

pred prerokovaním v MZ. Nech sa páči. Ja som si navrhla tieto kontroly, ktoré sú tam uvedené. 

Ak máte nejaké pripomienky alebo chcete doplniť, nech sa páči je tu priestor.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja sa chcem spýtať. Naposledy kedy sme mali nejakú kontrolu z najvyššieho kontrolného úradu 

alebo niečo podobné. Kedy? 

 

p. primátor Michal Domik 

Tohto roku.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Čiže už, už prebieha ešte, alebo už je skončená? Už je skončená. Aha. Dobre. To som sa chcel 

spýtať, že keď bola nejaká posledná kontrola, čo nám bolo vytknuté, že či sa na to nezamerať 

napr. pri kontrole. Čiže, čiže počkáme si na tie výsledky tej kontroly a... 

 

p. primátor Michal Domik 

Personálne záležitosti boli. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dobre. Dobre. Tak to je všetko. Ďakujem v tejto chvíli. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

mesta Rožňava na II. polrok 2025. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 
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Nech sa páči otváram diskusiu k tomuto bodu. Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. 

 

A posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči páni poslanci. Pán poslanec Dávid nech sa páči. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Ďakujem pekne za slovo. Ja by som chcel vlastne pogratulovať TJ Geológ Rožňava, ktorý sa 

stali premiérovo majstrami Slovenska v extralige družstiev. Je to nevídaný úspech sa sme na 

nich veľmi hrdí a budeme im fandiť aj ďalšie sezóny a dúfam, že nás budú dobre reprezentovať 

v lige majstrov. Takže ďakujeme veľmi pekne a ešte raz im gratulujem k tomuto úspechu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Podobne sa pripájame ku gratulácii a držíme palce. Chlapci, dúfam, že tak jak 

pravidelne chodia každý rok tak teraz sa o to viac teším na ich stretnutie, s nimi vlastne. Takže. 

A videl som, že tak isto ako zásluhou komisia ste im pridali trošku nejaké finančné zdroje aby 

boli, aby vedeli si udržať. Takže aj vám z komisii vlastne športovej tak gratulujem za to, že ste 

sa tak rozhodli, že ste im pridali potom aj finančne, aby udržali tento úspech čo najdlhšie. Aby 

bojovali presne o toho majstra Slovenska. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja sa chcem touto cestou poďakovať príslušníkom MsP. O čo ide. 

Konkrétne o riešenie podnetov a problémov v okolí nákupných centier, kde to bolo aj na 

sociálnych sieťach aj na ostatných zastupiteľstvách viac krát rozoberané. Mnohokrát tam boli 

aj nejaké invektívy, že sa nič nerobí. MsP zintenzívnila činnosť aj v spolupráci so štátnou 

políciou v okolí nákupných centier. Áno je to dlhodobý problém. Je to tak trošku boj 

s veternými mlynmi, ale chcem sa aj vám poslancom poďakovať za schválenie zmien vo VZN 

mesta, kde aj my poslanci sme reagovali, aj MsÚ na to, že vlastne v týchto častiach mesta je 

problém s určitým typom správania ľudí. Týmto dáme aspoň nejaké právomoci do rúk MsP, 

kde už budú môcť intenzívnejšie riešiť takých ľudí, ktorí sa, poviem to v úvodzovkách, 

nezmestia do kože. A tak isto, tak isto poďakovanie patrí aj týmto nákupným centrám, resp. ich 

zástupcom, že boli otvorení a naklonení takýmto zmenám, aj keď v mnohých prípadoch ide 

o súkromné pozemky práve týchto spoločností. Ale keďže je to verejné priestranstvo, tak MsP 

bude teda môcť intenzívnejšie vykonávať svoju činnosť a budú mať v rukách argumenty ako 

sa to hovorí. Takže ďakujem veľmi pekne všetkým, ktorí sa podieľali či už na legislatíve, ktorá 

umožní takéto, túto lepšiu kontrolu na verejných priestranstvách, ale aj samozrejme výkonným 

orgánom, ktoré zintenzívnili túto činnosť a verí a dúfam, že sa to bude už len a len zlepšovať. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Aj ja sa pripájam. Vážení občania je to veľký problém nie len v našom meste, 

ale aj vo všetkých mestách. Tí bezdomovci čo s nimi môžeme robiť? Zbiť, vyhostiť, vyniesť 

hej. Jasné tie argumenty niektorých ľudí sú jednoduché hej, ale zákon, veď sú to ľudské bytosti, 

majú svoj osud, majú svoj príbeh hej. A mnohokrát aj ja taktiež tlačím na MsP, že aby tie 

kontroly, ale oni už automaticky sú tak inteligentní, keď som sa informoval aj nedávno, že oni 

keď náhodou sa dakde rozložia, vidia MsP tak sa pekne skromne pobalia a idú preč. No čo 

s nimi urobíte. Ani im neviete nič, lebo sa zbalia. Ale áno idú o ďalších 100 m ďalej. Takže 

jediné by mohlo byť, že máme 2 príslušníkov, ktorý by celý deň za nimi chodili hej, aby sa 

nemohli dakde uložiť. A to nepripadá do úvahy, lebo tá MsP má aj iné povinnosti. Takže kým, 

kým to je dakde ďaleko a kde vás neobťažujú tak musíme to dajak s tou toleranciou byť. 

Samozrejme robíme určité kroky aby, aby fakt na tej verejnosti neobťažovali tých ľudí. Aby im 
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vlastne aj ten výhľad na naše mesto nebol aj vďaka im vlastne tak poškodený. Takže robíme 

všetko aby, aby toto sme dali do poriadku. Tak isto musím povedať, že vidím, jak ja som 

povedal, všetky chyby, nedostatky v meste vidím. Samozrejme celú noc nad tým rozmýšľam. 

Jedno je to kosenie hej, veľká tráva je. Trošku ma ukľudní možno, že som alibista, ale chodím 

aj do Košíc a pozriem aj v Poprade, pozerám aj v Košiciach. Takže ten problém trošku mi tak 

odľahčia, že och nie len v Rožňave máme problém. Ale ako vidím, bežne pozeráme MZ aj 

v iných mestách, čo dneska asi urobíme rekord zo všetkých, nikde tak rýchlo MZ neprebehne, 

ale to kosenie je veľký problém. A preto sme sa rozhodli, že v pondelok urobíme celomestskú 

brigádu. Všetci, čo majú krovinorez aj vážení poslanci samozrejme, aj tak isto možno by som 

vyzval aj všetkých obyvateľov, ktorí majú krovinorez, ja osobne budem kosiť hej a aj pán 

zástupca. A aj MsÚ tí, čo nemajú krovinorez budú hrabať. Takže celé mesto budeme chcieť 

pokosiť naraz a pohrabať, pozbierať aby technickým službám sme pomohli. Je jednoduché 

povedať, že technické služby nestíhajú. Roky a roky bol tu jeden systém, ktorý vlastne vyšla 

výzva na úrade práce, že môžeme prijať nezamestnaných na kosenie a, a je rozdiel, keď ste 

mohli prijať 20 ako keď nemôžete prijať nikoho a musíte to z vlastných zdrojov. Takže aj tu 

apelujem na to, že aby ste boli trošku zhovievaví a v pondelok by sme sa stretli všetci, ktorí 

môžete tak pred svojimi blokmi, domami, keď viete tak to pokoste. Odpadové služby budú tak 

isto v akcii. Takže donesú kontajnery, naložíme to spoločne a čo najviac ľudí, aby sme celé 

mesto pokosili, pohrabali a trávu odniesli. Pracujeme na systéme, ktorý by už v budúcnosti 

mohol fungovať. Máme momentálne mám rozrobený jeden projekt, kde by, pardon, kde by sme 

mohli, kde vlastne nakúpime techniku za 360 tisíc euro. Nie všetko je len na kosenie, ale je tam 

aj plošina, kde vlastne bežne prenajímame si plošinu na orezávanie stromov. Ale to už budeme 

mať viac, takže aj tam prídu dajaké úspory na technických službách. Ale sú tam aj už také 

kosačky, ktoré vlastne prebehnú, skosia, dajú do koša a kôš môžu hneď zdvihnúť do dvoch 

metrov výšky a vlastne vysypú do kontajnera. K tomu budem potrebovať všetky tieto pozemky 

prejsť, tieto trávnaté plochy prejsť aby tam neboli kamene, aby tam neboli žiadne tyče a aby už 

sme s touto kosačkou alebo s 2 kosačkami, alebo s 3 už mohli pokosiť. Aby sme to zrýchlili, 

aby ľudia potom sa nesťažovali na to, že sa im pes stratil v tráve. Hej majú oprávnene pravdu, 

keď majú malého psa tak, že aj ten malý pes sa stratí. Nehovoriac o tom, keď má potrebu. Takže 

to viem aj ja, lebo aj my máme psa. Takže to je také dosť chúlostivé, keď do veľkej trávy sa 

vykaká a pozbierať po nich exkrementy takže to nie je sranda. Takže trošku tak na 

odbremenenie som sa usmial, ale viem, že ten problém je tu. Takže v pondelok chceme aj tento 

problémy si myslím, že čo najširšie riešiť. A čo sa týka cesty, chodníky, parkoviská sú rozbité. 

Aj tento rok budeme riešiť minimálne za dajakých 500, 600 tisíc opravy. To čo bolo sľúbené 

sa budú budovať nové parkoviská, budú sa budovať, len musí najprv teraz prejsť VO na 

Šafárikovu a za tým spustíme VO na opravu ciest, chodníkov a parkovísk. Takže toto je asi taká 

odozva odo mňa, že čo vlastne na tom facebooku som čítal a videl som, že čo tých ľudí trápi. 

Ďakujem pekne. Keď náhodou tak ešte ma doplní pán poslanec Balázs. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Dajak mám taký pocit, že trošku túto problematiku už zľahčujeme. Ja viem, že je problém, že 

úrad práce, so zamestnancami technických služieb, s odmeňovaním, výškou platov atď., atď. 

Ale máme polku mája, jaj lebo v podstate na našej ulici pravidelne dvojtýždenne kosím, lebo, 

lebo nedúfam, že dôjdu, dôjdu ku mne kosiči, lebo dôležitejšie miesta po meste nie sú pokosené 

ako, ako dajaká slepá ulica. A, ale tu sa nebavíme len o tráve. Tu sa bavíme aj o krovitých 

porastoch. Zanedbané to je výrazne. A niekde máme, keď, keď si zoberieme, že máme 

obrubník, potom máme dajakú 80, 70 cm trávu už ohrozujeme bezpečnosť cestnej premávky. 

Podrákoš nie je pokosený vôbec. Ani križovatky. Nič, nič, nič. Keď, keď vychádzame od 

pekárne BFZ do križovatky od kríkov nevidno do dola. Ohrozujeme bezpečnosť cestnej 

premávky. Aspoň tieto základné veci si musíme zobrať. Že nemôžme sa spoliehať na nejakú 
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mestskú brigádu, že, že kto má krovinorez nabehne a, a bude suplovať technické služby. Dajaké 

priority vás poprosím treba určiť. Určite prekonzultovať s pánom riaditeľom technických 

služieb, že, že ako to spraviť. Ale nemôžme alibisticky povedať, že bude brigáda a potom sa to 

spraví. Buďte takí dobrí. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja s tým príbehom som nehovoril alibisticky. Som priznal chybu hej, že máme s tým problém. 

Dôvody som povedal, že áno je poddimenzovaný ten stav pracovníkov. A berieme na vedomie, 

že áno môžeme urobiť presne tie kritické miesta, kde musí to byť pravidelne. Ja som trošku aj, 

ja som dal aj návrh na zníženie osobných príplatkov ľuďom, ktorí vlastne boli poverení za to, 

že vlastne detské ihriská musia byť. Hej deti sa hrajú a nemôžu sa tam v 20 cm tráve hrať. Takže 

aj taký podnet bol na facebooku. Som si to bol osobne pozrieť. Hneď som zavolala pána 

riaditeľa. On tak isto promptne riešil. Na druhý deň pokosili. Všetky detské ihriská boli 

skontrolované. A videl som, že chodil aj s foťákom sám pán riaditeľ. Takže mám tie informácie 

od tých obyvateľov, že pán riaditeľ tak isto si to bol skontrolovať po tých pracovníkoch. Že áno 

priorita detské ihriská a teraz pán poslanec Balázs aj vy ste dal prioritu, áno súhlasím s vami, 

že áno s pánom riaditeľom treba pozrieť všetky tieto miesta križovatky, kde tá tráva môže 

presne v tom výhľade tak isto zavadzať a môže ohroziť potom život. Takže beriem to na 

vedomie a ďakujeme za dobrý podnet. Máme ešte diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. 

Uzatváram diskusiu. 

 

Týmto sme program dnešného MZ vyčerpali. Ďakujem veľmi pekne všetkým vám poslancom 

a samozrejme aj občanom, ktorí sa dívajú. A prajem vám ešte krásny zvyšok dňa. Ďakujem 

pekne. 

 

 

 

 

Mgr. Michal  D r e n g u b i a k     Michal  D o m i k  

zástupca primátora mesta     primátor mesta 
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